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_________________________________________________________________________________________________ 

主辦單位: 澳門建築罝業商會、英國特許土木工程測量師學會及香港測量師學

會 
 

題目: Walkthrough the clauses of 
Macau Employees’ Compensation Insurance Policy  
And Contractors’ All Risks Insurance Policy 
 
分析澳門僱員補償保險條款 

及工程一切險條款 
 

講者: 
 
 

John Lam 
JLT Macau 
 
John Lam has 30 year experience in construction insurance and is a 
frequent speaker for the association. 
 
He is an associate member of Chartered Insurance Institute of UK and a 
graduate of the Chinese University of Hong Kong. 
 
JLT has arranged construction insurances for 
 
Grand Lisboa                              SJM Palace 
MGM Macau                              The 13th  
Macau One Central 
 
And has acted as Insurance Advisor to banks in respect of 
 
City of Dreams                              Macau Studio City 
Wynne Resort Macau 
  

日期: 2016 年 11 月 15 日 
 

時間: 晚上 7:00 至晚上 8:30 

地點: 澳門建築置業商會 (澳門水坑尾街 103 號建築置業商會大廈五樓) 

語言: 廣東話 (英語輔助) 
 

報名期限:  由現在起至 2016 年 11 月 15 日 
 

收費: 會員 HK$120 ; 非會員 HK$180  
(現場報名需繳交 HK$30 附加費)  
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內容大綱: 
 
Surveyors are required to check the insurance policies of a construction project.  This 
presentation will give some assistance to surveyors on the subject.  The emphasis will be 
on Macau which is different in some aspects from Hong Kong. 
 
Based on experiences working with surveyors, John Lam will ‘walk through’  clauses to 
give the intention of them.   These clauses are important features of the insurance and 
surveyors are best advised to attend this presentation. 
 
John Lam will also give a comparison between the Hong Kong insurance market and the 
Macau market for surveyors to understand their difference. 

 
測量師必須工作之一包括檢查建築項目的保險單。 本演講將為在職測量師提供旨引, 如何清晰

及明確地進行檢查保險單內容。 重點是澳門與香港之差異。 
 
林先生會就其經驗, 帶領與會者 檢視各保險條款, 使與會者能清楚了解其中涵義。 
 
林先生更會介紹香港及澳門保險市場之特徴及分別。 
 

認可 1.5 小時持續專業發展 
 

座位上限為 80 人，先到先得。澳門建築罝業商會、英國特許土木工程測量師學會及香港測量師

學會會員將優先接受報名。 
報名時請把附件表格連同支票抬頭“Surveyors Services Ltd" 寄到香港測量師學會，香港上環

干諾道中 111 號永安中心 12 樓 1205 室。 
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備註: 

1. 報名可以電郵聯絡 Ms. Athena Lao (ices.macau@gmail.com) 或將附件表格連同支票抬頭 “Surveyors Services Ltd" 

寄到香港測量師學會，香港上環干諾道中 111 號永安中心 12 樓 1205 室。 

2. 確認報名將以電郵回覆。. 

3. 如遇惡劣天氣如 8 號颱風或黑色雨警，本講座將會改期。更改日期將用另行通知。 

 
Disclaimer: The Chartered Institution of Civil Engineering Surveyors and Hong Kong Institute of Surveyors have not arranged any insurance coverage for any 
participants on any personal accident, property loss/damage or virus inflection arising from this CPD function.  Participants should make their own insurance 
arrangement at their expenses. 
 

 
報名表格 

本人希望報名於 2016 年 11 月 15 日(星期二)的講座: 
 

性別:  
姓氏: 
 
______________________________________ 

名字:  
 
____________________________________ 

公司:  職位: 
 

_______________________________________ 
聯絡電郵:  

______________________________________ 
聯絡電話: 
 

________________________________________ 
會員號碼(MABCD/ICES/HKIS):      

______________________________________ 
 
 

_________________________________________ 
其他: 
 

 
 

__________________________________________ 
 

 


